[image: image1.png]I*I Fisheries and Oceans Péches et Océans
Canada Canada

Science Sciences





	Canadian Science Advisory Secretariat

Proceeding Series 2003/007
	
	Secrétariat canadien de consultation scientifique

Série des comptes rendus 2003/007


PROCEEDINGS OF THE FIFTH MEETING OF THE TRAC: TRANSBOUNDARY ASSESSMENT WORKING GROUP (TAWG); 23-25 April 2002

R.N. O’Boyle

Department of Fisheries and Oceans

Bedford Institute of Oceanography

Dartmouth, Nova Scotia

B2Y 4A2

	Abstract
	
	Résumé

	
	
	

	The fifth meeting of the Transboundary Resources Assessment Committee (TRAC) was held during 23 – 25 April 2002 in St. Andrew’s, New Brunswick, Canada and provided a forum for peer review of assessments for Georges Bank cod, haddock, and yellowtail flounder. These discussions produced Stock Status Reports for use in management for the 2002 fishing year.
	
	La cinquième réunion du Comité d’évaluation des ressources transfrontalières (CERT) s’est tenue du 23 au 25 avril 2002 à St. Andrews (Nouveau-Brunswick), Canada. Elle a permis de procéder ensemble à un examen par les pairs des évaluations des stocks de morue, d’aiglefin et de limande à queue jaune du banc Georges. Les discussions ont débouché sur des Rapports sur l’état des stocks, qui serviront à la gestion de l’année de pêche 2002.
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